
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 17.01 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 28.02 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Deltagere: Erik Tangen Søgaard, Lea Geiger, Kirsten Gamborg Andersen, Mads 
Pedersen, Rene Dupont, Stine Niebuhr Henriksen,  Villiam Jørgensen, Bjarne B, Ida, 
Alma Sønderby, Nathalie Kongsgaard. 
 
Afbud: Rikke, Rasmus, Søren 
 
 
 

Dagsorden 
 

1. Elevråd 
2. Princip for AULA-kommunikation 
3. Faglokaleprincip på mellemtrin 
4. Digitalisering 
5. Skolebestyrelsesvalg 
6. Orientering 
7. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.20 

Elevråd Nyt fra elevrådet. 
Ikke så meget nyt 
 

Ad 2. 
18.20 – 
18.40 

Princip for AULA-kommunikation 
 

Forslag til princip er vedhæftet. 
Princippet godkendes 
 



Ad 3. 
18.40 – 
19.10 

Faglokaleprincip på mellemtrin Gennemgang af historik bag faglokaleprincip 
ved ES.  
Drøftelse og tilbagemelding fra bestyrelsen 
ift. oplevelsen af faglokaleprincip. 
 
Erik orienterer om baggrunden for skolens 
opbygning og hvorfor den er bygget som den 
er. Fremtidens skole, som bygger på 
faglokaler godt hjulpet af Kasper Stoltz. 
Møbler og anden indretning skal hjælpe til 
den faglige kodning af lokalerne. Vi er ikke i 
mål men vi er godt på vej. 
 
På baggrund af mellemtrinnets sidste APV 
blev det besluttet af ovenstående, skulle have 
et eftersyn. Der er lavet kvantitativ og 
kvalitativ undersøgelse på skolen. Bjarne B 
orienterer. 
 
Skolebestyrelsens udsagn. 
Det kan virke overvældende at starte på et 
mellemtrin som er noget andet end 
indskolingen. 
 
Er der i planlægningen af skolen, blevet 
drøftet udfordringer med børn med særlige 
behov. 
 
Det er vigtigt at lærerne høres. 
 
Det kan være svært at lave en skole, som 
passer til alle. Det er fedt med faglokaler hvor 
man skal bevæge sig rundt. 
 
Faglokaleprincippet er en del af skolens dna. 
Er der noget at hente i at forbedre 
overgangen fra indskoling til mellemtrin. 
 
Elevråd rep. Det var svært i mellemtrin men i 
udskoling er det godt. Man skulle måske 
vænne sig til det? 
Base og mødested findes i lokkerområdet. 
 
Der kan være noget at hente i planlægning, 
fagfordeling og organisering. 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 4. 
19.10 – 
19.30 

Digitalisering Forslag til en holdningstilkendegivelse fra 
bestyrelsen vedhæftet  
 
Det besluttes at der arbejdes videre med 
udkast, til principper/ordensregler. 

Ad 5. 
19.30 – 
19.40 
 

Skolebestyrelsesvalg Drøftelse af evt. promovering af valget og en 
tilbagemelding på, om man ønsker at 
genopstille. 
 
Stine, Ida & Lea er på valg. 
 
Stine genopstiller 
Lea stiller ikke op. 
Ida overvejer. 
 
 

Ad 6. 
19.30 – 
19.40 
 

Orientering Orientering fra udskolingen og økonomi 
og evt. SPX-klasser 
 
Erik orienterer. 
 

Ad. 7. 
19.50 – 
20.00 

Evt. Evt. flyt af møde den 21. marts. 
 
Ny dato 18/3-24 

 

 
 
 
 
 
Rene Dupont/Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  
 


